

Notice of Extension of submission deadline : Selection of an Individual Consultant for the Selection of Villages and proposed Development Strategy for Regional Programme for Rural electrification of 20 000 villages, PRODEL20 000

The ECOWAS Commission refers to the publication of an expression of interest for the Selection **of an Individual Consultant for the Selection of Villages and proposed Development Strategy for Regional Programme for Rural electrification of 20 000 villages, PRODEL 20 000** and wishes to inform the interested Consultants that *the S submission Deadline is now postponed to May 11th 2020 at 11 .00 am.*

Also note that electronic submissions are also accepted and shall be addressed to procurement @ecowas.int with copy to sbangoura@ecowas.int; bdabire@ecowas.int; akoumoin@ecowas.int

All other conditions as stated in the published advert remain unchanged.

Thank you

Signed

ECOWAS Commission.

Extension de la date limite de soumission : Sélection d'un Consultant individuel pour la Sélection des villages et la Proposition d'une Stratégie de Développement du Programme Régional d'Electrification rurale de 20 000 localités, PRODEL 20 000

Faisant suite à l'avis de manifestation d'intérêt publié pour la sélection **d'un Consultant individuel pour la Sélection des villages et la Proposition d'une Stratégie de Développement du Programme Régional d'Electrification rurale de 20 000 localités, PRODEL 20 000**, la Commission de la CEDEAO informe les consultants intéressés de l'extension de la date limite de soumission des Manifestations d'intérêt **au 11 Mai 2020 à 11H**.

Prière de noter également que les soumissions électroniques sont à présent autorisées et devront être adressées à : procurement@ecowas.int avec copie à sbangoura@ecowas.int; bdabire@ecowas.int; akoumoin@ecowas.int

Toutes les autres conditions telles que stipulées dans l'avis publié demeurent inchangées.

Merci .

La Commission de la CEDEAO